
  

 

 

Po dvou výborných setech si kladenští Orli koledovali o blamáž 

Do prvního zápasu o třetí místo extraligy mužů 2023/24 

vstupovalo Kladno v roli favorita a bylo si toho vědomo. 

Od začátku svým koncentrovaným a zodpovědným 

výkonem dávali Orli najevo, že pro ně jiná možnost než 

výhra nepřipadá v úvahu. Skvěle takticky na podání             

i v obraně hrající domácí volejbalisté nad Příbramí první 

dvě sady dominovali. Pak ale přišel kompletní black-out, 

kterého odvážně hrající Kocouři využili. Družstvo Eagles se 

tak o výhru muselo poprat až v tie-breaku, který skončil 

22:20. Kladno má teď dva dny na to zanalyzovat dnešní 

výkon, jelikož v páteční odvetě by se mu podobné hrátky s ohněm nemusely v příbramském pekle vyplatit. 

Bronzové medaile ČEZ extraligy mužů už jsou v držení kladenských Orlů 
Souboj o třetí příčku letošní ČEZ extraligy mužů přinesl druhý zápas příbramských Kocourů a kladenských 

Orlů. V prvním vzájemném utkání zvítězilo Kladno na domácí palubovce až v extrémně vyrovnané 

koncovce pátého setu, což naznačovalo, že i druhý zápas na palubovce Příbrami by mohl přinést atraktivní 

sport. Kladno však potvrdilo roli favorita a po dvou jednoznačných a dvou více vyrovnaných setech si po 

výhře 3:1 na sety vybojovalo bronzové medaile v letošním ročníku ČEZ extraligy mužů. 

 

VK Trox Příbram – Kladno volejbal cz 1:3 (18:25, 19:25, 25:23, 22:25) 
Jiří Toman (univerzál Příbrami): „Začali jsme špatně, první dva sety jsme to nebyli my. Přišlo mi, že jsme byli 

zbytečně ustrašení v domácím prostředí, spadla na nás tíha toho okamžiku. Ve třetím setu jsme vstali z mrtvých, začali 

jsme si věřit a od cca půlky setu jsme věděli, že není kam couvat, koncovku jsme uválčili. Bohužel ve čtvrtém setu jsme 

prohrávali o čtyři body, pak jsme to dotáhli na 20:20, pak nám ta koncovka bohužel zas utekla. Byla to zkrátka smůla, 

ale chtěl bych říct, že jsem na všechny kluky moc pyšnej, že jsme to dokázali uválčit přes čtvrtfinále, pak jsme dostali 

Prahu, co je nesmírně těžký soupeř, a pak o třetí místo už je to na dva vítězné zápasy, Kladno bylo tentokrát o něco 

šťastnější.“ 

Lubomír Vašina (trenér Příbrami): „Samozřejmě smolný konec sezóny, protože jsme prohráli o to třetí místo, to 

vždycky vnitřně bolí, jednoznačně. Ale když bych měl hodnotit celou sezónu, tak si myslím, že jsme udělali úspěch, 

chodili fanoušci, hráli jsme dobrý volejbal, což ukázalo, že jsme nebyli v té čtyřce úplně zbytečně. Odehráli jsme dobré 

zápasy s Prahou, která byla po základní části první, odehráli jsme relativně oba dva vyrovnané zápasy s Kladnem, 
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které bylo po základní části druhé. Teď samozřejmě se to nehodnotí dobře, ale když se od toho trochu oprostíme, tak si 

myslím, že kluci budou mít na co vzpomínat a zhodnotí to později, protože tyto zkušenosti jsou k nezaplacení. Chtěl 

bych říct jednu věc, příbramské publikum je naprosto skvělé, myslím, že jsme pobláznili Příbram minimálně od toho 

semifinále, což je úžasné a myslím, že si to kluci užívali před takovým publikem, což je něco naprosto skvělého zažít. 

Ten závěr je takový, jaký je, ale obecně myslím, že jsme měli dobrou sezónu.“ 

Adam Zajíček (kapitán Kladna):  Myslel jsem si, že to bude hezký volejbal, že to bude boj. Nechci mluvit za Příbram, 

ale možná na ně dolehla tíha okamžiku, že hráli doma. My jsme hráli perfektní volejbal, Příbram naopak byla trochu 

zatažená. Klasický scénář Kladna, povedlo se nám to ale nějak ustát, zaplaťpánbůh, byly tam i nějaké bloky v koncovce 

čtvrtého setu, takže jsem konečně týmu také trochu pomohl. Chtěl bych moc poděkovat kladenským fanouškům v první 

řadě, ale i příbramským fanouškům a hráčům, protože to byla pekelná sezóna z jejich strany, moc jim gratuluji. 

Samozřejmě, že jsou teď smutní a ten pocit nikdo zažít nechce, ale věřím, že když kluci půjdou touhle cestou dál a 

budou bojovat, tak budou mít medailí na krku dost, takže bojujte dál a budu se na vás těšit v další sezóně.  

Josserand Arnaud (trenér Kladna): „Jsem velmi pyšný na svůj tým. Věděli jsme, že to tady bude peklo, příbramské 

publikum je velmi hlasité a hlučné, plná hala lidí, ale řekli jsme si, buďme trpěliví, není potřeba spěchat, nemusíme za 

každou cenu tlačit, a to bylo vlastně to, co jsme dělali od začátku zápasu, vedli jsme 2:0, takže vše vycházelo dobře. Pak 

bohužel ve třetím setu jsme přišli o smečaře Seppänena, který si vyvrknul kotník a tím jsme ztratili trochu sebevědomí a 

spojení s naší hrou. Příbram samozřejmě využila svých šancí, domácí hráči si řekli dobře, teď to možná můžeme otočit 

a nebylo to daleko od toho, abychom hráli pátý set. Takže samozřejmě gratulace také soupeři za jejich hru, protože 

odehráli úžasně čtvrtfinále a my jsme nyní s nimi měli velké potíže, takže bylo to velmi těsné, určitě těsnější, než vypadá 

samotný výsledek.“ 

České Budějovice si v pravou chvíli připsaly po dlouhé době skalp pražských Lvů 

Nečekaný průběh mělo úvodní finále ČEZ 

volejbalové extraligy mužů 2023/24. Pražští Lvi před 

vyprodanou Unyp arenou podlehli budějovickému 

Jihostroji 1:3 a po 23 utkáních zakusili v nejvyšší 

české soutěži hořkost porážky. MVP zápasu bylo 

vyhlášeno libero hostujícího celku Michael 

Kovařík. „Je to poprvé, kdy jsem takové ocenění dostal. 

Ještě mi to úplně nedochází, ale jde o krásný 

pocit,“ usmíval se Kovařík. Cenu mu předal Pavel 

Cyrani, místopředseda Skupiny ČEZ, která převzala 

nad duelem patronát.  

 

VK Lvi Praha – VK Jihostroj České Budějovice 1:3 (20:25, 23:25, 25:21, 21:25) 
Domácí: McCarthy, Schouten, Čech, Crer, Janouch, Madsen, libera Moník, Tláskal. Střídali: Thiel, Kollátor, Estrada, 
Vodička 

Hosté: Luengas, Okolič, van Schie, Balabanov, Sedláček, Carísio, libero Kovařík. Střídali: Ondrovič, Velát, Leština, 
Emmer 
Milan Moník (libero Lvi): „Nešlo nám vůbec nic, všechno bylo špatně. Chvílemi mi to od nás přišlo takové 

profesorské. První set jsme zvládli na příjmu, ale nechali jsme se zablokovat, mířili do autu. Nedali jsme servis po celou 

dobu zápasu. Prohra snad přišla ještě včas a nastartuje nás.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér Lvů): „Netlačili jsme soupeře, jak jsme zvyklí. Náš servis dneska jako by nebyl. Také 

příjem Jihostroje byl lepší než náš. Finále je o tom, kdo ze sebe dostane maximum. V tom nás soupeři jednoznačně 

předčili.“ 

Oliver Sedláček (blokař Jihostroje): „Jsme maximálně spokojeni. Bavili jsme se v autobuse, že jsme tady vyhráli 

jeden zápas z dvanácti. Věřil jsem, že to otočíme právě teď. Podařilo se nám to, ale doma musíme pokračovat s 

pokorou. Lvi neodehráli svůj standard a příště budou lepší.“ 

Andrzej Kowal (trenér Jihostroje): „Šlo o mimořádně důležité vítězství. Celou sezonu jsme proti Lvům nevyhráli a 

teď chlapci věří, že je mohou porazit. Udělali jsme ale jen jeden krok, šampion musí vyhrát tři zápasy.“ 

 



Obhájce titulu z Prahy má před třetím zápasem finále nůž na krku 

Po prvotním úspěchu v Praze zavládla na jihu 

Čech volejbalová horečka. V českobudějovické 

Sportovní hale nebyl jediný volný kout, a to se 

ani do haly nedostali všichni zájemci. Podpora 

fanoušků poháněla Jihostroj, který předváděl 

svůj nejlepší volejbal v sezoně a smetl Pražany 

jednoznačně 3:0. Favorizovaní Lvi ani 

napodruhé ve finálové sérii ČEZ volejbalové 

extraligy mužů 2023/24 neuspěli a Jihostroj je 

jediný krok od mistrovského titulu. 

 

VK Jihostroj České Budějovice – VK Lvi Praha 3:0 (25:20, 25:18, 25:16)      stav série 2:0 
 Aleksandar Okolić (blokař Jihostroje): „Jsem trochu překvapený, protože jsem nečekal výsledek 3:0. Myslel jsem, 

že to bude větší boj, ale to určitě bude zase v Praze. Padesát procent vítězství jde za našimi fanoušky. Byli fakt hlasití a 

hodně nás motivovali, abychom dnes uspěli. Musíme stále hrát s pokorou jako by série byla 0:0 a pokusit se získat ještě 

jeden zápas.“ 

Andrzej Kowal (trenér Jihostroje): „Velmi povedený zápas z naší strany. Finále ale ještě nekončí. Pro všechny je to 

velké překvapení. Vidím na hráčích, že věří tomu, že můžeme porazit Prahu. Máme velkou sebedůvěru, a to je důležité. 

Uvidíme, co se stane v Praze.“ 

Stefan Thiel (nahrávač Lvů): „Po takovém zápase je těžké hledat slova. Budějovice hrály skvěle, dařil se jim servis, 

hrály velmi dobře v obraně. My se musíme pokusit ještě najít sílu a zabojovat v domácím zápase v Praze.“ 

Juan Manuel Barrial (trenér Lvů): „Zápas byl jednoznačný. Myslím, že Jihostroj je ve skvělé formě a je vidět, že tým 

je hodně sebevědomý. Načasovali formu ideálně na finále extraligy. Musíme zkusit něco změnit. Doma máme zase 

šanci vrátit se do série.“ 

 

Do bojů o medaile extraligy žen vstoupily vítězně moravské celky 

 
V extralize žen 

2023/2024 se 

začalo bojovat o 

cenné kovy. 

V úvodu finálové 

série využily 

výhodu domácí 

palubovky 

brněnské Šelmy, 

které přehrály 

Liberec 3:1. Stejně 

si počínal i 

Prostějov v prvním 

utkání série o třetí 

místo, ten navíc 

nedovolil Olympu 

uhrát ani jeden 

set. 



finále: VK ŠELMY BRNO – VK DUKLA LIBEREC  3:1  (25:17, 25:19, 22:25 a 25:15) 
15. dubna 2024 se v Brně v hale na Kounicově ulici schylovalo k prvnímu zápasu letošního finále extraligy 

žen mezi domácími Šelmami a hostující Duklou. Brno Liberec v obou letošních domácích zápasech 

porazilo, v Liberci však Šelmy zaváhaly. Očekávalo se velmi vyrovnané utkání, nicméně favoritem byl 

domácí tým. Šelmy roli favorita zvládly, vyhrály 3:1 a ujaly se ve finálové sérii vedení 1:0 na zápasy. Chance 

hráčkou utkání byla zvolena domácí kapitánka Ivona Marková. 

 

Domácí: Janečková, Marková, Madsen, Silva, Širůčková, Šmídová, libero Chevalierová. Střídaly: Benediktová, 

Kelnárová 

Hosté: Robins-Hardy, Šulcová, de Mello, N. Kvapilová, Herdová, Vyklická, libero 

Kolářová. Střídaly: Frankevych,K. Kvapilová, Pragerová, Fixová, Dvořáková 

Pavla Šmídová (nahrávačka Šelem): „Určitě to bylo 

bojovné utkání z naší strany. Sice jsme polevily ve třetím 

setu, ale do toho čtvrtého jsme nastoupily jako by se nic 

nestalo. Musím pochválit všechny holky, hrály perfektně. 

Byl to první krok, dva zbývají. Neskutečná atmosféra, 

těšila jsem se na to, že to bude jak vloni a je to pro nás 

sedmý hráč na hřišti.“ 

Jaroslav Vlk (trenér Šelem): „Jsme rádi, že máme 

první krok za sebou v domácím prostředí před skvělou 

atmosférou, dneska to bylo úplně parádní, přeplněná 

hala. První dva sety jsme dominovali. Ve třetím setu 

jsme měli slabší chvíli a soupeře jsme pustili k vyhrání 

setu. Ve čtvrtém setu jsme ale zas dominovali, výborně 

jsme bránili, hlavně univerzálku Kvapilovou.“ 

Lucie Kolářová (libero Dukly): „Chtěly jsme samozřejmě jiný výsledek, ale Šelmy jsou velmi kvalitní, zkušené 

družstvo, hrály výborně. Doufám, že jim to vrátíme u nás doma. Byla tu parádní atmosféra, tak doufám, že bude 

taková i v Liberci.“ 

Libor Gálík (trenér Dukly): „Nehráli jsme celé utkání špatně, ale první dva sety byly Šelmy jasně lepší úplně ve všech 

činnostech. Pak jsme se chytli, ale dnes to nestačilo, Šelmy hrály nadstandardně výborně. Nehráli jsme špatný volejbal, 

ale dnes to nestačilo.“ 

 

VK DUKLA LIBEREC – VK ŠELMY BRNO  2:3 (18:25, 25:19, 13:25, 25:22, 14:16) stav série 0:2 

Poprvé v historii libereckého volejbalu byla hala Dukly svědkem ženského finále. Mužská finále zde 

byla odehrána jak na běžícím páse po několik let, ale u žen to byla premiéra,  

Klára Vyklická (kapitánka VK Dukla Liberec): „Těžko se mě to hodnotí. Ze začátku jsme polevily, soupeř nás 

tlačil. Potom jsme se dokázaly zvednout, což byl úspěch, akorát, že jsme to nedotáhly do vítězného konce. 

V tiebreaku jsme vedly a spoustou našich nevynucených chyb se to nepodařilo. Takto to vypadá, ale musíme se 

z toho oklepat. Nyní nás čeká zápas, kde se Brno bude snažit finále ukončit, takže bude pod větším tlakem.“ 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Nyní jedeme do Brna a Brno musí udělat poslední krok. My jsme byli 

kousek od srovnání, takže musíme na to navázat v Brně a vrátit sérii do Liberce.“ 

Ivona Marková (kapitánka VK Šelmy Brno): „Byl to neskutečně těžký zápas. My jsme to věděly, když jsme sem 

jely, že to určitě nebude 3:0, že nám to holky nebudou chtít dát. Skvěle nás odservírovaly v těch setech, co vyhrály. 

Nikola Kvapilová také zahrála výborný zápas (29 bodů v utkání). Nicméně jsme si přijely pro vítězství, a to se stalo.“ 

Jaroslav Vlk (trenér VK Šelmy Brno): „Tak já si myslím, že to byl vynikající zápas z obou stran. I když to bylo 

jako na houpačce, nahoru – dolů. Možná jsme si to trochu prošustrovali v druhém setu, ale se štěstím jsme dnes 

uhráli koncovku pátého setu a jsme za to rádi.“ 



Z mistrovského titulu se poprvé v historii radují brněnské Šelmy 
Extraliga žen měla na programu třetí zápas finálové série mezi brněnskými Šelmami a Duklou 

Liberec.  Šelmy již dvakrát Liberec porazily, i když pod Ještědem až po velmi napínavé koncovce pátého 

setu, a chyběl jim udělat poslední krok k zisku prvního mistrovského titulu v historii klubu. Brněnské 

Šelmy neponechaly nic náhodě a po třetí výhře nad Libercem mohly začít slavit zisk zlatých medailí. 

 

VK Šelmy Brno – VK Dukla Liberec 3:1 (25:21, 23:25, 25:16, 25:19) 
stav série 3:0 

Domácí: Šmídová, Janečková, Marková, Madsen, Silva, Širůčková, libero Chevalierová. Střídaly: Kelnárová, 
Benediktová 

Hosté: Robins-Hardy, Herdová, K. Kvapilová, N. Kvapilová, Frankevych, Vyklická,libero 

Kolářová. Střídaly: Šulcová,Pragerová, Fixová, Dvořáková, de Mello, Formánková 

Pavla Šmídová (nahrávačka VK Šelmy Brno): „Neskutečný pocit, je to můj třetí titul, ale určitě ten 

nejcennější. Určitě byla znát nervozita, první set byl sice vyhraný, ale vydřený. Hrály jsme týmově, je to výhra 

všech, není to o jednotlivcích. Fantastická atmosféra, tenhle zážitek budeme vstřebávat ještě hodně dlouho.“ 

Jaroslav Vlk (trenér VK Šelmy Brno): „Nebylo to nic lehkého, ale jsme rádi, že jsme to zvládli ve třech 

zápasech. Dneska tu byla asi trošku nervozita před plným, výborným publikem. Liberec nám to dneska nedal 

zadarmo. Byla tu fantastická atmosféra, zatím to vítězství nedokážu vstřebat.“ 

Libor Gálík (trenér VK Dukla Liberec): „Gratulace Šelmám, náš tým do toho dal všechno, ale Šelmy byl lepší     

a zasloužily si to. Musím ale pogratulovat i našemu týmu, protože tohle vypjaté poslední utkání odehrál výborně    

a nevzdal to poslední chvíle.“ 

 

o 3. místo: VK PROSTĚJOV – PVK OLYMP PRAHA   3:0  (25:18, 25:22 a 25:14) 
Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov): „Jsme určitě rády, že jsme to zvládly vítězně, navíc poměrem 3:0 na sety. Musím ale 
říct, že nám trochu pomohl soupeř, který dělal hodně chyb. My jsme naopak tlačily servisem, Olymp nebyl schopný moc přihrát, 
zatímco my jsme si líp připravovaly útočné akce, od toho se odvíjela celá hra.“ 
Miroslav Čada (trenér VK Prostějov): „Přes určité pasáže hry, kdy jsme vyrobili několik chyb, můžeme být celkově spokojeni s 
vítězstvím 3:0. Kromě bloků jsme byli lepší ve všech činnostech a první zápas série odehráli solidně, trošku problémy jsme měli 
jen ve druhém setu. Tam nás soupeř tlačil podáním, ale koncovku jsme zvládli, což bylo pro vývoj utkání nejdůležitější.“ 
Veronika Dostálová (kapitánka PVK Olymp Praha): „Do obou prvních setů jsme vstoupily dobře a získaly náskok, ale pak 
vlastními chybami i nedůrazem nechaly Prostějov vždy dotáhnout, následně otočit. Vzniklou psychickou nepohodu jsme si pak 
přenesly do špatného třetího setu a byla z toho naše jasná porážka. Jestli chceme bojovat o vítězství, musí to z naší strany 
vypadat na hřišti jinak.“ 
Stanislav Mitáč (trenér PVK Olymp Praha): „Musím konstatovat, že dnešní utkání se nám hrubě nepovedlo, takhle se o 
bronzovou medaili nehraje. Musíme si celý zápas důkladně zrekapitulovat, máme dva dny, abychom se z něj poučili. A doma ve 
druhém utkání série se pokusíme o nemožné.“ 



Prostějov slaví extraligový bronz 

PVK OLYMP PRAHA – VK PROSTĚJOV   2:3  (25:23, 19:25, 23:25, 25:21 a 13:15) 
Veronika Dostálová (kapitánka 

Olympu):„Gratuluji Prostějovu k bronzové 

medaili. Dnes to byl boj. Jsem ráda, že po 

prvním utkání, které se oběma týmům moc 

nepovedlo, to byl dnes kvalitní volejbal, kdy se 

bojovalo o každý míč. Hodně nás mrzí koncovka 

třetího setu, kterou jsme nedotáhly, ale jsem 

ráda, že jsme ani potom nesklopily hlavy a 

bojovaly o každý balón, o to víc mrzí prohra 

13:15 v tiebreaku. Chtěla bych poděkovat za 

celou sezónu všem hráčkám, trenérům, všem 

fanouškům. Myslím, že sezóna není neúspěšná 

– bronz z poháru a čtvrté místo v lize je zase o 

něco lepší výsledek než v minulé sezóně.“ 
Stanislav Mitáč (trenér Olympu):„I já gratuluji Prostějovu k bronzové medaili. Myslím, že jsme byli důstojným 

soupeřem a že jsme vzdorovali. Stejně jako Verča i já musím týmu poděkovat za odpracovanou sezónu, která byla 

dobrá – i když nedopadla úplně podle našich představ v poháru a ani teď, kdy necinkla medaile. Znovu se vrátím 

k tomu, že nám v závěru vypadla nejvíce bodující hráčka, což nás rozhodilo. Jsem přesvědčen, že kdybychom měli v této 

sestavě odehráno více než 2,5 utkání, tak bychom byli ještě lepším soupeřem. Utkání bylo pohledné, přišlo hodně 

diváků, což mě nesmírně těší. Holky se praly, i když tam bylo mnoho chyb, ale na druhou stranu i super výměny. 

V některých fázích utkání se nám nedařilo odbránit hostující smečařky, nejdříve Kláru Faltínovou a ke konci Pepinu 

Smolkovou. Soupeř se měl v těch těžkých chvílích vždy o koho útočně opřít. Přes porážku musím holky pochválit a jsem 

s dnešním výkonem spokojen.“ 
Simona Bajusz (kapitánka VK Prostějov):„Do dnešního utkání jsme vstoupily vlažně, kdy vlastními chybami jsme 

nabídly šanci Olympu, který ji využíval, a tak jsme ztratily první set. Poté se nám již začalo dařit, zlepšily jsme se na 

servisu a celkem v pohodě jsme vyhrály druhý set. Potom začal na hřišti ten pravý boj. Po minulém zápase, který se 

Olympu nepovedl, předváděl zase svůj volejbal – velmi bojovný. Myslím, že dnešní utkání mohlo dopadnout na obě 

strany, ale musím pochválit domácí hráčky za to, jak bojovaly.“ 
Miroslav Čada (trenér VK Prostějov):„I přestože se hrálo o třetí místo, tak se hrálo před zaplněnou halou v super 

atmosféře. Mělo to grády a určitě to bylo zajímavé utkání, i když přineslo chyby. Vyrovnané utkání, i když jsme 

statisticky vyšli ve všech ukazatelích lépe. Nadšený soupeř využíval každé naší chyby, a proto to bylo tak těžké. Jsem 

moc rád, že nemusíme hrát třetí utkání a potvrdili jsme roli favorita.“ 
 

CEV Evropská zlatá liga mužů startuje v novém formátu 
Pro nadcházející volejbalovou sezónu přichází evropská volejbalová konfederace CEV s novým formátem 

Evropské zlaté ligy. Namísto základních skupin, ve kterých hrály týmy systémem každý s každým, se v roce 

2024 odehraje celkem 12 třídenních turnajů v obou kategoriích. Každý z účastníků tak bude hostit jeden 

z turnajů. A během těchto „rotací“ se 12 reprezentačních výběrů setká ve vzájemném zápase vždy s šesti 

soupeři. Výsledkem pak bude klasická ligová tabulka s pořadím po základní části Evropské zlaté ligy. Do 

Final Four poté postoupí hostitelský tým a 3 nejlepší celky základní části (případně i 4. tým v pořadí, pokud 

je hostitelská reprezentace mezi nejlepší trojicí). 

O účastníkovi příštího ročníku ČEZ extraligy mužů rozhodne až pátý zápas - první dvě utkání na palubovce 

Ústí nad Labem skončily shodně výsledkem 3:1, možná trochu překvapivě ve prospěch Sokola. Dobřichovice tak 

byly před domácími zápasy krok od vítězství v baráži. Ústečtí však byli proti a díky dvou výhrám v domácím 

prostředí Středočechů rozhodli o tom, že o vítězi baráže rozhodne páté utkání na ústecké palubovce. 

Po dlouhé době může naše nejvyšší soutěž žen přivítat další tým z Čech - po dvou domácích porážkách 

barážové série o volejbalovou extraligu žen 2024/25 s Madetou České Budějovice odjely volejbalistky Sokola 



Šternberk na jih Čech zabojovat o zvrat v sérii. Stejně jako v předchozích duelech vyhrály i v tom třetím úvodní 

set, ale i tentokrát se opakoval navlas stejný scénář: Madeta zápas otočila, zvítězila 3:1 a opanovala barážovou 

sérii celkově 3:0. 

• V kvalifikaci o druhou ligu mužů skončil celek VSK VŠB-TU Ostrava na druhém místě za týmem Kojetína 

• V ženské kvalifikaci skončila Polanka nad Odrou na místě třetím za týmy Junior Brno a Volejbal Přerov B 

• EX-U20M – poslední kolo turnajů: skupina A =  1.Blue Volley Ostrava, 2.SGDL Brno,  3.VK České 

Budějovice,  4.VAM Olomouc,  5.VK Lvi Praha;   skupina C =  1.Green Volley Frýdek-Místek,  2.Kladno,  

3.VK Ostrava,  4.Vlci Nový Jičín,  5.VSC Zlín 

• EX-U20Z – sedmé kolo turnajů: skupina A =  1.Olymp Praha,  2.Dukla Liberec, 3.Volejbal Přerov,  4.TJ 

Ostrava;   skupina B =  1.VK Prostějov,  2. Sokol F-M,  3.Kralupy,  4.SGDL Brno 

 

Brušperk získal ocenění PARTNERSKÁ ŠKOLA ČVS 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Citace z článku Jirky Zacha na webu ČVS: 

 

Měl jsem klasický pocit déjà vu, že takové setkání jsem již zažil. Asi zažil, ze slov jak zřizovatele 

(místostarostka Ing. Lenka Karasová, bývalá hráčka volejbalu), tak i ze slov pana ředitele, zástupců oddílu, 

jasně vyplývalo, že současná spolupráce je dobrá, ale že chtějí ještě lepší a že mají dost nápadů, kam 

spolupráci směřovat. 

 

Okresní přebor mužů OVS Frýdek-Místek 
Zápasy 19. kola přinesly hned několik zajímavých výsledků. Palkovice – Nýdek 1:3, Metylovice – Český Těšín  2:3,  

Třanovice – Pstruží 2:3,  Raškovice B – Palkovice A  3:1 a Raškovice A – Kozlovice 3:0. 

Tři kola před koncem soutěže je v čele triumvirát TJ Sokol Palkovice A (42 bodů), před týmem SK 

Třanovice (o bod méně) a celkem VK Raškovice A (40 bodů). Potěšující je i úspěšná „resuscitace“ Sokola 

Nýdku, který dohání zápasové manko z podzimu 

 
 
V Janovicích dne 22. dubna  2024  Zapsal: Brouk z Beskyd 


